
 
Milevsko 8. 12. 2016 
 
 

Zápis číslo 3/2016 

ze zasedání Kulturní komise Rady města Milevska dne 08. 12. 2016 
 
 
 
Přítomni: PhDr. Jiří Kálal – předseda, MUDr. Zdeněk Hobzek, Karel Procházka, Vladimír 
Šindelář, Mgr. Vlasta Baloghová, Tibor Kaleja 
Hosté: Mgr. Martin Třeštík 
 

 
Jednání řídil předseda komise PhDr. Jiří Kálal 

 
 
Body jednání: 
 
 

Po úvodním přivítání všech přítomných členů komise a hostů předsedou, bylo 
konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu.  

 
 
     1)  Personální záležitosti 

 
J. Kálal - podle sdělení Ing. Petra Šváry nebude zřejmě Tomáš Novotný dále vykonávat 
funkci tajemníka komise. Zápis z dnešního jednání pořídí J. Kálal sám. 
M. Třeštík – František Míček rezignoval na členství v KK; M. Třeštík byl pověřen RMM 
jednat o jeho nástupci s klášterem 
J. Kálal – lituje, že ho o rezignaci F. Míčka nikdo neinformoval 
 
Usnesení: Komise ukládá předsedovi řešit s tajemnicí MěÚ obsazení funkce tajemníka komise 
s návrhem, aby jmenována byla Kateřina Schorníková. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
    2) Kultura v rozpočtu Města Milevska na rok 2017 
 
 M. Třeštík - grantový program Kultura má termín přijímání žádostí konec prosince 2016 
  - KK opět bude dělat pro RMM návrh na rozdělení fin. prostředků 
  - částka v grant. programu se proti r. 2016 nemění – 200 tis. Kč 

- do městských profilových akcí byl přidán ohňostroj, myslivecké slavnosti v 
klášteře a posvícení 
- v rozpočtu kulturních organizací města se projeví 4% nárůst mezd 
zaměstnanců ve veřejné sféře 
- investice do kultury – projekt na úpravu sálu DK a projekt na rekonstrukci 
budovy knihovny 
- informace o muzeu maškar – byl získán grant ministerstva kultury, žádá se o 
grant na úpravu okolí muzea maškar; dále bude vypsán grant turistické oblasti 
Toulava, o který také bude možno usilovat 



Usnesení: Komise bere informaci na vědomí 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
 
   3) Různé a diskuse 
 

M. Třeštík a V. Šindelář – informace o plánech na řešení pomníku legionářům 
V. Šindelář – obavy, aby grantové prostředky z ministerstva kultury dorazily včas, aby 

bylo možno je použít a použití vykázat v souladu s grantovými podmínkami 
Z. Hobzek – KK se k posouzení žádostí z grantového programu kultura musí sejít v lednu, 

jakmile to bude možné 
V. Baloghová – námět na zřízení místní dopravy pro akce, které jsou mimo město, např. 

v klášteře, a tudíž pro občany obtížněji přístupné 
reagovali V. Šindelář a M. Třeštík – již se to zkoušelo, ale ukázalo se, že o to nebyl zájem 
K. Procházka – ve spolupráci s Toulavou bude možnost, aby Milevské maškary 

prezentovaly město na veletrzích cestovního ruchu Regiontour (Brno) a Holiday 
World (Praha) 

 
Usnesení: Komise podporuje záměr na vybudování pomníku legionářům tak, aby mohl být 
odhalen v roce 2018. Ostatní informace bere komise na vědomí. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
 

Závěrem předseda komise poděkoval členům a hostům za účast.  
 
 
 
            PhDr. Jiří Kálal 
předseda Kulturní komise 
 
 


